

Title (en)

APPLIANCE FOR DISABLED PERSONS.

Title (de)

VORRICHTUNG FÜR BEHINDERTE PERSONEN.

Title (fr)

APPAREIL POUR PERSONNES HANDICAPEES.

Publication

**EP 0364488 A1 19900425 (EN)**

Application

**EP 88906192 A 19880623**

Priority

SE 8702594 A 19870623

Abstract (en)

[origin: WO8810082A1] The invention relates to an appliance for disabled persons which is adapted to be used together with a chair having a back-rest. The appliance comprises a seating element separate from the chair, such as a seating sheet or cushion (8), one side of which is adapted, upon use of the appliance, to face and be supported by the actual seat of the chair, the other side of said seating element being adapted to support a disabled person. Operating means associated with said seating element (8) comprise at least one front and one rear operating means (2a, 2b) at the front and rear ends, respectively, of said seating element. An attendant can actuate, with one of his feet, the operating means (2a, 2b) to move the disabled person away from or against the back-rest.

Abstract (fr)

Un appareil pour personnes handicapées, qui est destiné à être utilisé conjointement avec une chaise munie d'un dossier, comprend un élément de siège séparé de la chaise, tel qu'un drap ou un coussin de siège (8), dont l'un des côtés est destiné, lors de l'utilisation de l'appareil, à faire face au siège de la chaise et à être supporté par lui et dont l'autre côté est destiné à supporter une personne handicapée. Un dispositif de manœuvre associé à l'élément de siège (8) comprend au moins un organe de manœuvre avant et un organe de manœuvre arrière (2a, 2b) aux extrémités avant et arrière respectivement de l'élément de siège. Un aide peut actionner avec le pied les organes de manœuvre (2a, 2b), de façon à déplacer la personne handicapée en l'éloignant ou en la rapprochant du dossier.

IPC 1-7

**A47C 1/023**

IPC 8 full level

**A61G 5/10** (2006.01); **A61G 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 5/10** (2013.01); **A61G 5/1045** (2016.10); **A61G 5/1091** (2016.10); **A61G 5/14** (2013.01); **A61G 7/1026** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8810082A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8810082 A1 19881229**; AU 1986088 A 19890119; EP 0364488 A1 19900425; SE 465803 B 19911104; SE 8702594 D0 19870623;  
SE 8702594 L 19881224

DOCDB simple family (application)

**SE 8800351 W 19880623**; AU 1986088 A 19880623; EP 88906192 A 19880623; SE 8702594 A 19870623